
SPØRSMÅL TIL ORDFØRER 
 
Til Kommunestyret 090518 ønsker jeg å stille følgende spørsmål til ordfører: 
 

1. Vi hadde for to år siden en interpellasjon i kommunestyret som medførte et vedtak om 
stipend for sykepleiere under utdanning. 

a. Hvordan er dette gjort kjent for potensielle søkere? 
b. Hvor mange har benyttet seg av denne ordningen så langt? 
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